
Bestyrelsesmøde  
d. 13-11 2023  
kl. 16.30 – 18.30 

Deltagere Helle H, Helle 
B, Maja, 
Mira, Mone, 
Julie, Carina 
og Signe 

Afbud  

 

 

Godkendelse af referat 
og dagsorden 

Godkendt  

Nyt fra formanden 
 

Maja er nyvalgt formand, Mone indtræder 
som bestyrelsesmedlem, da Katrine er trådt 
ud af bestyrelsen 

Nyt fra huset 
- Pædagogisk 

medarbejder stilling 
er slået op 

- Ressourcepædagog 
- Økonomi 
- Legeplads, hegn og 

sand 
 

Der er slået en stilling op til vuggestuen, der 
var ikke den ønskede kandidat ved første 
stillingsopslag, derfor er stillingen genopslået. 
Der er ansat en ressourcepædagog pr. 01-12-
23, hun vil indgå på alle stuer.  
Signe orienterer om budgettet. 
Legepladsen trænger til at blive opgraderet, 
vi ansøger fonde. 
Vi har fået tømt vuggestuens sandkasse, og 
afventer nyt sand.  

Nyt om budget 
- Dagtilbud skal 

sparer 1,4 mil. 
- Ændring i 

deltidsplader 
- Kapacitet 

Der afventes hvordan dette budgethåndtag 
udmøntes. 
Deltidspladser er fremadrettet 7 timer 8.00-
15.00, vi har 2 deltidspladser samt 
varierende barselsdeltidspladser 
Der er mulighed for at udvide kapaciteten i 
børnehaven, dette vil dog kræve nogle 
forbedringer. F.eks. flere toiletter og en 
garderobe.  

Ansøgning af fonde 
- Køkkenhave 
- Madpakkehus 
- Legeplads 
- Hvor langt er vi i 

processerne? 

Sidst talte vi om, at Forældrebestyrelsen ville 
undersøge andre muligheder for at søge 
midler, samt idéer om en indsamlingsfest til 
at skaffe midler til madpakkehus og 
legeplads.  
Det drøftes om man kan lave frivillig donation 
til arrangementer.  
Forslag: 
Børn tegner tegninger af f.eks. legehus 
Kagesalg 
Børneloppen marked 
Loppemarked til f.eks. Annisse fester eller i 
forsamlingshuset.  
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Loppemarked i uge 8-9 med boder, 
aktiviteter f.eks. ansigtsmaling og kage. 
Dette drøftes igen på næste møde. Maja 
tager kontakt til forsamlingshuset. 
Formålet defineres af personalet, som 
foreslår redskaber til legepladsen. Dette 
drøftes på kommende personalemødet.  
Krydderurter og spiselige planter til 
bedsteforældre. 
 

Julefest 
- Indkøb 
- Slikposer 
- Julemand 

På nuværende tidspunkt er der tilmeldt 132 
deltagere 
Der skal indkøbes: 
600 æbleskiver,  
Syltetøj 6 spande 
Flormelis 
40 liter kakao 
Mira tager kontakt til Rema og ellers Kvickly. 
Signe afhenter på dagen. 
 
Carina skriver ud på aula om der er en der vil 
være julemand og har et julemandskostume 
Maja laver slikposer 
 
Vi mødes kl. 16.45 foran børnehaven, og går 
samlet op til kirken.  
Julemanden kommer kl. 17.30 – 17.45 
Hvis der lokaliseres en julemand, skriver vi 
på aula, at han kommer, så alle når at opleve 
ham.  
 

Overførte punkter fra 
sidst: 
Aflevering om morgen  
 
Mad og fællesskabskonto 

Den nye aflevering i vuggestuen fungerer 
rigtig godt.  
 
Kan pengene bruges til fællesoplevelser i 
stedet for mad?  
Kunne det være et arrangement for 
storebørnsgruppen, så alle på sigt får samme 
oplevelse?  
Der bestemmes ikke noget nu, det kan 
drøftes igen.  
 
 

Næste møde Onsdag d. 17 januar 2024 kl. 16.30 
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